
     Protokół Nr 15/2012  

z  XV sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie 

w dniu 22 lutego 2012r. 

XV sesja Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie  rozpoczęła się o godz.10.30        

w sali Domu Kultury w Miasteczku Krajeńskim. Przewodnicząca  Rady  M. 

Włodarczyk otworzyła posiedzenie i powitała wszystkich przybyłych. W sesji wzięło 

udział 13 radnych. (Z.Baszczuk oraz A.Ochyra - nieobecni usprawiedliwieni) . 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 

15 osób stanowi  to quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji - 

listy obecności radnych oraz gości w załączeniu.  

Porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

- otwarcie sesji, 
- stwierdzenie quorum, 
- informacja nt. porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad XIV sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia                    

28 grudnia  2011 r. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych  i  Przeciwdziałania Narkomanii za 2011 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2012 

rok. 

8. Sprawozdanie  stałych Komisji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z działalności 

za 2011 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Gminy 

Miasteczko Krajeńskie na 2012 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu konsultowania z 

gminną radą działalności pożytku publicznego lub organizacjami pozarządowymi i 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach 

dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia użytków ekologicznych na terenie 

Gminy Miasteczko Krajeńskie. 



12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2012 r. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Miasteczko Krajeńskie na lata 2012- 2024. 

15. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone przez radnych i sołtysów. 

16. Sprawy różne, wolne wnioski. 

17. Ustalenie terminu następnej sesji Rady Gminy. 

18. Zakończenie. 

 

W sprawie przedstawionego porządku obrad wójt gminy T.Dąbrowski  zaproponował 

aby w pkt.15 umieścić projekt uchwały w sprawie wyrażenia intencji przystąpienia 

Gminy Miasteczko Krajeńskie do Związku Międzygminnego „Pilski Region 

Gospodarki Odpadami Komunalnymi”. 

 
Głosowanie: 13 głosów „za” na 13 obecnych radnych 
  

Wobec powyższego porządek obrad po zmianach wyglądał następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

- otwarcie sesji, 
- stwierdzenie quorum, 
- informacja nt. porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad XIV sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia                    

28 grudnia  2011 r. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych  i  Przeciwdziałania Narkomanii za 2011 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2012 

rok. 

8. Sprawozdanie  stałych Komisji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z działalności 

za 2011 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Gminy 

Miasteczko Krajeńskie na 2012 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu konsultowania z 

gminną radą działalności pożytku publicznego lub organizacjami pozarządowymi i 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach 

dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 



11. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia użytków ekologicznych na terenie 

Gminy Miasteczko Krajeńskie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2012 r. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Miasteczko Krajeńskie na lata 2012- 2024. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia intencji przystąpienia Gminy Miasteczko 

Krajeńskie do Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki Odpadami 

Komunalnymi”. 

16. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone przez radnych i sołtysów. 

17. Sprawy różne, wolne wnioski. 

18. Ustalenie terminu następnej sesji Rady Gminy. 

19. Zakończenie. 

 
Ad.2.  

 

Przewodnicząca Rady w sprawie przyjęcia protokołu z obrad XIV sesji Rady Gminy 

Miasteczko Krajeńskie z dnia 28 grudnia 2011 roku poprosiła o wypowiedź 

sekretarza sesji radną Świadek. 

Radna Świadek powiedziała, że z  protokołem się zapoznała i prosi o jego przyjęcie 

bez czytania.  

Głosowanie: 13 głosów „za” na 13 obecnych radnych 
 

Ad.3. 

Radna Krupa – zgłosiła brak odwodnienia bocznych dróg w Grabównie. Brak 

studzienek powoduje, że wielkie kałuże stoją na drogach i zalane są wjazdy na 

posesje. 

Rany Zajączkowski- zaapelował o uzupełnienie oświetlenia przy świetlicy w 

Grabionnej 

Radny Laska – zgłosił potrzebę postawienia tablicy informacyjnej przy drodze do 

Kocewa oraz przypomniał o konieczności uporządkowania sprawy z jaskółkami przed 

domem kultury w Miasteczku. 

Radny Klesa zapytał o zmianę zasad wykonania projektów przyłączy 

kanalizacyjnych dla mieszkańców w związku ze zmianą projektanta tej inwestycji. 

Mieszkańcy pytają, czy projekt będzie  na tych samych warunkach wykonywany co u 

poprzedniego projektanta. 

W odpowiedzi na te uwagi wójt odpowiedział, że przyjmuje zgłoszone sprawy do 

rozpatrzenia. Należy dokładnie przyjrzeć się w których konkretnie miejscach tych 

dróg w Grabównie należałoby takie odwodnienie wykonać, projekty przyłączy 

kanalizacyjnej  muszą być wykonane, jeśli nie przez tego, to innego projektanta. 



Umowy z energetyką jeszcze nie podpisaliśmy, więc jest szansa na wynegocjowanie  

korzystnych dla nas warunków konserwacji oświetlenia ulicznego w całej gminie, bo 

obecnie energetycy nie pojawiają się na naszym terenie. Brakujące  tablice 

informacyjne  z numerami posesji będą uzupełnione, bo teraz już wiemy, że ta forma 

informacji się sprawdza. Natomiast problem z zabrudzaniem przez ptaki wejścia do 

budynku domu kultury spróbujemy jakoś rozwiązać, jeśli tylko będzie taka możliwość. 

Ad. 4  

Przewodnicząca Rady M. Włodarczyk powiedziała, że w minionych okresie brała 

udział: 15.01 - w konkursie kolęd, 4.02 – w walnym posiedzeniu OSP Brzostowo, 

16.02. - w posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Polityki Społecznej, jutro 

weźmie udział  w uroczystości wręczenia medalu „Przyjaciela Kultury” i promocji 

książki p. Krzemińskiego. 

Ad.5. 

Wójt T.Dąbrowski  przedstawił wszystkim wydane zarządzenia w minionym okresie. 

Następnie poinformował, że brał udział w : 4.01 – spotkanie podsumowujące  w 

Stowarzyszeniu Gmin i Powiatów Nadnoteckich, 7.01 - w Koncercie Noworocznym w 

Pile, 10.01- w podpisaniu porozumienia pomiędzy Stowarzyszeniem Gmin w 

Powiatów Nadnoteckich a Ministerstwem Administracji w sprawie szkolenia kadr 

samorządowych, 11.01-  w rozpoczęciu negocjacji w sprawie umów z ENEĄ, 22.01 - 

w zebraniu wspólnoty mieszkaniowej w Grabionnej, 12.01. w Forum Gospodarczym 

w Pile,19.01- w naradzie rocznej w Komendzie Powiatowej Policji w Pile i wieczorze 

kolęd w DK Miasteczko Krajeńskie, 20.01 - w spotkaniu podsumowującym zespołów 

sportowych w Szydłowie,26.01 - w spotkaniu w Urzędzie Miejskim w Pile w sprawie 

porozumienia dotyczącego  gospodarki odpadami,27.01 w ponownych negocjacjach 

z ENEĄ w Rogoźnie,30.01- w spotkaniu w Pile z Wielkopolskim Kuratorem Oświaty, 

3.02-   w Sądzie w sprawie pracowniczej oraz w Konwencie Starostów Północnej 

Wielkopolski, 8.02 - w odprawie w Komendzie PSP Piła, gdzie OSP Brzostowo 

uzyskało wyróżnienie, następnie w Urzędzie Miejskim w Pile w  rozmowach na temat 

powołania Związku Międzygminnego  , którego celem będzie prowadzenie 

gospodarki odpadami. 10.02 – uczestniczył w posiedzeniu Rady Zatrudnienia. 15.02 

- w spotkaniu z inżynierem kontraktu gdzie dokonano  oceny stopnia zaawansowania 

wykonanych prac inwestycyjnych. Oprócz tego wójt zajmował się sprawami 

bieżącymi takimi jak: różne awarie sieci wodociągowych, zasypane studzienki 

odwadniające, zalane posesje, itd. 

Radny Banasik zauważył, że jest potrzeba postawienia znaku ostrzegawczego o 

wyjeździe samochodu  przed budynkiem remizy OSP w Brzostowie. 

Ad.6. 

Ponieważ sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  i  Przeciwdziałania Narkomanii za 2011 



rok załączono do materiałów i radni mieli możliwość się z nim zapoznania, 

Przewodnicząca Rady M.Włodarczyk zaproponowała przegłosowanie jego 

przyjęcia: 

 
Głosowanie: 13 głosów „za” na 13 obecnych radnych 
 
Ad.7 

Przewodnicząca Rady M.Włodarczyk odczytała radnym projekt uchwały 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2012 rok. Następnie zapytała 

p.mecenas dlaczego jest teraz program jedno częściowy, a poprzednim razem były 

dwa programy. 

 

Mecenas Boniowska odpowiedziała, że jej zdaniem powinny być dwa programy lub 

w jednym powinny znaleźć się dwa odrębne działy: jeden dotyczący alkoholizmu, a 

drugi narkomanii. Jednak takie jest jej zdanie, ale skoro przygotowano inny projekt, to 

zobaczymy jaka będzie decyzja organu nadzoru w tej sprawie. 

Głosowanie: 7 głosów „za”, 6 głosów „się wstrzymał”  na 13 obecnych radnych 
 
Ad.8. 
 
Przewodnicząca Rady M.Włodarczyk poprosiła kolejno przewodniczących 

poszczególnych Komisji o przedstawienie sprawozdań swoich komisji. 

Przewodniczący Zawistowski przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji 

Rewizyjnej w 2011 roku. 

Przewodniczący Banasik przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji 

Rolnictwa, Infrastruktury i Ochrony Środowiska w 2011 roku. 

Przewodnicząca Miterka przedstawiła sprawozdanie Komisji Budżetu, Finansów i 

Inicjatyw Gospodarczych w 201 roku. 

Przewodnicząca Krupa przedstawiła sprawozdanie Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia i Polityki Społecznej  w 2011 roku. 

Przewodnicząca Rady M.Włodarczyk poddała pod głosowanie przyjęcie 

przedstawionych sprawozdań. 

Głosowanie: 13 głosów „za” na 13 obecnych radnych 
 

Ad.9. 

Przewodnicząca Rady M.Włodarczyk poprosiła przewodniczących poszczególnych 

Komisji o przedstawienie planów pracy swoich komisji na 2012 rok. 



Przewodnicząca Krupa przedstawiła plan pracy na 2012 rok Komisji Oświaty, 

Kultury, Zdrowia i Polityki Społecznej . 

Przewodnicząca Miterka przedstawiła plan pracy na 2012 rok Komisji Budżetu, 

Finansów i Inicjatyw Gospodarczych. 

Przewodniczący Zawistowski przedstawił plan pracy na 2012 rok Komisji 

Rewizyjnej w 2011 roku. 

Przewodniczący Banasik przedstawił plan pracy na 2012 rok Komisji Rolnictwa, 

Infrastruktury i Ochrony Środowiska w 2011 roku. 

Sekretarz M.Góra poinformowała członków  Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i 

Polityki Społecznej  o możliwości uczestniczenia przedstawiciela tej Komisji jako 

obserwatora w tegorocznej  komisji egzaminacyjnej na zakończenie gimnazjum. 

Przewodnicząca Rady M.Włodarczyk odczytała projekt uchwały 

Głosowanie: 13 głosów „za” na 13 obecnych radnych 
 
Ad.10. 

Przewodnicząca Rady M.Włodarczyk odczytała projekt uchwały w sprawie 

określenia szczegółowego sposobu konsultowania z gminną radą działalności 

pożytku publicznego lub organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów 

aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych 

organizacji. 

 

Głosowanie: 13 głosów „za” na 13 obecnych radnych 
 
Ad.11. 

Przewodnicząca Rady M.Włodarczyk odczytała projekt uchwały w sprawie 

ustanowienia użytków ekologicznych na terenie Gminy Miasteczko Krajeńskie 

 

Głosowanie: 13 głosów „za” na 13 obecnych radnych 
 
Ad.12. 

Przewodnicząca Rady M.Włodarczyk odczytała projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu. 

 

Głosowanie: 10 głosów „za”, 3 głosy „się wstrzymał” na 13 obecnych radnych 
 

 

 



Ad.13.  

Skarbnik E.Jendrzejek pokrótce przedstawiła informacje o proponowanych 

zmianach w budżenie na 2012 rok. 

Radny Zawistowski poprosił o powtórzenie kwoty jaka ma być zwrócona z 

wydatków poniesionych na wynagrodzenie radcy prawnego w domu kultury. 

Skarbnik powtórzyła, że chodzi o kwotę - 10.271,71 zł. 

Przewodnicząca Rady M.Włodarczyk odczytała projekt uchwały 

Głosowanie: 13 głosów „za” na 13 obecnych radnych 
 

Ad.14. 

Przewodnicząca Rady M.Włodarczyk odczytała projekt uchwały zmiany w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miasteczko Krajeńskie na lata 2012- 2024. 

 

Głosowanie: 13 głosów „za” na 13 obecnych radnych 
 
Ad.15. 

Wójt gminy T.Dąbrowski w sprawie projektu uchwały w sprawie wyrażenia intencji 

przystąpienia Gminy Miasteczko Krajeńskie do Związku Międzygminnego „Pilski 

Region Gospodarki Odpadami Komunalnymi” powiedział, że zmiana ustawy w 

sprawie gospodarki odpadami nakłada wiele obowiązków na gminy. Ich zakres jest 

bardzo szeroki i aby zminimalizować koszty tworzenia dodatkowych stanowisk 

obsługi i wyposażenia, pojawiła się myśl utworzenia związku, który te obowiązki od 

nas by przejął. Nie mamy wypracowanych jeszcze szczegółów, ale rozmowy nadal 

trwają. Jesteśmy teraz na etapie opracowywania statutu tego związku. 

 

Radny Zawistowski zapytał, jak z odpadów będą rozliczane gospodarstwa domowe, 

które nie posiadają pojemników na śmieci. 

 

Wójt odpowiedział, że każdy człowiek z założenia produkuje śmieci. Nowa ustawa 

daje nam możliwości egzekwowania udokumentowania  ich się pozbywania. 

 

Sekretarz M.Góra dodała jeszcze, że stawka będzie ustalona prawdopodobnie wg 

liczby mieszkańców lub zgodnie z ilością zużytej wody, bądź od wielkości 

powierzchni mieszkania. To zostanie dopiero ustalone. 

Przewodnicząca Rady M.Włodarczyk spytała, czy będziemy płacić składki do tego 

związku. 



Wójt odpowiedział, że nie jest to jeszcze do końca przesądzone, rozmowy cały czas 

trwają. W każdym razie na opłatach za śmieci od mieszkańców nie wolno nam 

zarabiać, muszą one tylko pokryć koszty jakie będziemy ponosić. 

Przewodnicząca Rady M.Włodarczyk odczytała projekt uchwały wyrażenia intencji 

przystąpienia Gminy Miasteczko Krajeńskie do Związku Międzygminnego „Pilski 

Region Gospodarki Odpadami Komunalnymi”. 

 
Głosowanie: 12 głosów „za”, 1 głos „się wstrzymał” na 13 obecnych radnych 
 
Ad.16 i 17. 

Radny A.Pikulik jak przewodniczący Gminnej Spółki Wodnej odczytał sprawozdanie 

z działalności tej spółki za 2011 rok. 

Wójt gminy zauważył, że pojawiło się odwołanie ,jednego z podatników, od decyzji 

podatkowej w związku z tym, że ma  zalaną łąkę, nie może na nią wjechać, bo spółka 

wodna nie dokończyła prac przy przepuście i nie oczyściła rowu. Te pretensje 

powinien skierować do spółki wodnej, a nie do gminy, bo sprawa nie ma nic 

wspólnego z podatkiem. 

Radny Klesa poruszył potrzebę oczyszczenia rowu biegnącego od ul.Kościuszki do 

ul.Poniatowskiego w Miasteczku. Tam pracownicy spółki pozostawili jakieś elementy 

i nie dokończyli prac.  

Radna Krupa powiedziała, że w Grabównie przy cmentarzu woda zalewa i podmywa 

chodnik i za chwilę poniesiemy koszty jego naprawienia. 

Przewodnicząca Rady M.Włodarczyk przypomniała radnym o zbliżającym się 

terminie złożenia oświadczeń majątkowych. 

Ad.18.  

Ustalono termin kolejnej sesji na dzień 28 marca 2012 r. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodnicząca Rady zamknęła              

XV sesję Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie – godz. 13.10. 

 

Dokładny zapis przebiegu obrad znajduje się w stenogramie sesji. 

 

Wnioski: 

 

1. Krupa - wykonać odwodnienie na drogach  w Grabównie. 

2. Krupa- problem zalewanego chodnika przy cmentarzu w Grabównie. 



 


